
 

 

 
 

 
Oud papier  in 2004 

 
In 2004 is voor het eerst in jaren weer meer oud 

445.000 kilo. Proficiat bewoners uit Gaasperdam. 
Eenvijfde daarvan komt uit de grote groene container 
achter C1000 in Reigersbos (die hier alleen op vrijdag 
en zaterdag staat). Het aardige is dat van deze 
opbrengst het salaris betaald kan worden van de 
medewerkster die op zaterdag 't Brinkie runt.  
 
' t Br inkie en de reiniging 
Een aantal zaken loopt de laatste maanden niet zo erg 
soepel, als ik me zachtjes mag uitdrukken. 
1) Begin 2004 kregen we te horen dat de vergoeding 
voor het oud papier met 10 % werd verminderd. In 
2003 was het nog ruim 6 eurocent per kilo en in het 
afgelopen jaar nog maar ruim 5 eurocent. Dat schijnt 
te maken te hebben met het feit dat de Reiniging ook 
10% minder aan de Afvalverwerking hoefde te 
betalen. Wel vreemd, want de burger moest in het 
afgelopen jaar juist meer betalen. Niemand heeft mij 
totnogtoe kunnen uitleggen hoe dat precies zit. 
Hopelijk komen onze nieuwe afspraken met het 
Stadsdeel weer beter aan onze begroting tegemoet, 
waarbij we uitgaan van dertigduizend euro uit de 
opbrengst van oud papier. 
2) Nog meer donkere wolken boven 't Brinkie. Die 
zijn aan komen waaien in hartje zomer 2004. Binnen 
twee weken (in vakantietijd!) moesten we een 
overeenkomst ondertekenen, waarbij de 
reinigingsheffing per maand omhoog zou gaan van 50 
euro per maand naar maar liefst 350 (!). Als reden 
daarvoor werd opgegeven dat op 't Brinkie twee keer 
per week twee containers worden leeggehaald. Het 
Milieutechnisch Bedrijf moet kostendekkend werken, 
en 't Brinkie wordt als een bedrijf aangeslagen, dus 
gaf de teller dit bedrag aan. Onze uitleg: bewoners uit 
Gaasperdam brengen allerlei spullen naar 't Brinkie, 
 

 
 
 
die wij sorteren en de niet-verkoopbare spullen komen 
in de containers terecht. Maar we kregen te horen dat 
het stedelijk beleid was om ons toch als een gewoon 
bedrijf aan te slaan. We hebben in november een 
beroep gedaan op het duaal systeem van de 
Stadsdeelraad, een mogelijkheid om bezwaar aan te 
tekenen. Wat er nu verder gaat gebeuren, is nog 
onduidelijk. We hebben nog geen antwoord gekregen. 
3) Wel ontvingen we half januari zowel van de 
Gemeente Amsterdam als van het Stadsdeel Zuidoost 
een rekening voor het lopende jaar. Terwijl daar toch 

daarvandaan nog geen antwoord op ons bezwaar 
gekregen hebben. Precies twintig jaar geleden begon 
de discussie over nut en noodzaak van Stadsdelen. 
Zelf was ik toen fervent voorstander ervan. Bij dit 

 
 
' t Br inkie voor  een mini-br inkie op Sr i Lanka  
't Brinkie gaat twee maanden lang de opbrengst van de 
muntenacties ter beschikking stellen voor een 
weeshuis op Sri Lanka en ook de helft van de 
opbrengsten van de mini-markt zal aan dat doel 
gegeven worden. Hoe kan dat? Eerst hoor je dat alles 

voor een mini-
Holendrechter komen wij hier uitgebreider op terug, 
maar het is wel zeker, dat dit geld goed besteed is! 
 

 
 
Brinkie mini-markt: kleding, kinderspullen, 

 13.30 
Inbreng van goede spullen, boeken, kleding enzovoort 
dagelijks 8.00  17.00, behalve op dinsdag! 

Br inkie nieuwsber ichten 


